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NOTULEN VERGADERING REGIOBESTUUR regio WESTFRIESLANDZO! 

Enkhuizen, 02-04-2024 

Aanwezig: Gerard Lakeman (voorzitter), Marian Schooneman, Jan Vriend, Ton Deen, 

Hans Molenaar, Anne-Marie Brieffies, Ellen Ettema (notulist). 

1. Opening 

Gerard heet iedereen welkom . Gerard vertelt dat er dit keer om diverse redenen geen leden van het 

pastoresteam aanwezig zijn. Gerard leest een gedicht voor rond het thema Pasen.  

 

2. Notulen van de vergadering van 06-03-2024 

 Hans mist een mail vanuit het bisdom met een inhoudelijke beoordeling van de toekomstvisie van 

Westfriesland ZO! Deze is inderdaad niet verstuurd. De inhoudelijke invulling van de visie laat het 

bisdom bij de regionale parochie.  

 Anne-Marie mist verslaglegging van de opmerking die zij heeft gemaakt over het krantenartikel 

van 24 februari 2024. Lutjebroek was niet blij met de negatieve toonzetting m.b.t. de rol van 

Lutjebroek binnen de regio. Er is een reactie gekomen dat de mening over de rol van Lutjebroek 

binnen de regio inderdaad niet netjes verwoord is. 

 Gerard informeert naar de ontwikkelen rond het communie uitreiken op zaterdag voor Pinksteren 

in Grootebroek. Ton geeft aan dat hier nog geen nieuwe ontwikkelen in zijn. Ton en Hans geven 

aan het jammer te vinden dat er geen ruimte is voor overleg omtrent  het uitdelen van de 

communie buiten de eucharistieviering/zondagochtend om.  Gerard antwoordt dat dit het besluit 

is van het pastoresteam en dat daar de verantwoordelijkheid ligt voor dit beleid. 

 WOCO Grootebroek gaat voor in de dienst op 2 juni in Venhuizen. 

3. Vastellen van de agenda 
Punt 6 wordt onderverdeeld in punt 6a overleg leden parochiesecretariaat en punt 6b 
overleg penningmeesters.  
 
4. Bespreking te nemen stappen bij de sluiting van de kerk in Venhuizen 
 

 De eerste bijeenkomst in Venhuizen heeft op 19 maart plaatsgevonden. Het is 
fijn dat er een uitgebreid verslag is geschreven. Op 24 april (19.30) staat de 
volgende bijeenkomst gepland. Er zal dan o.a. gesproken worden over: 

 De wensen voor de toekomst. 

 Wat kan het COP betekenen voor de regio 

 Wie zijn de contactpersonen/eerst aanspreekbaren binnen de regio 

 Invulling informatievoorziening via “Op ‘t dorp” 

 Standpunt bezoekers Bosmanstichting in relatie tot kaski-cijfers. 
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 In hoeverre kan er vanaf 2025 verbinding binnen het dorp behouden worden middels 
(thema)bijeenkomsten? Ligt hier een behoefte? Kan hier ondersteuning geboden worden 
vanuit de regio? 

 Jan brengt een artikel uit de Uitkijk onder de aandacht, waarin de sluiting van de kerk, maar 
ook de continuering van de geloofsgemeenschap belicht wordt. 

 
Om verbinding tussen Venhuizen en de regio te behouden is samenwerking tussen de werkgroepen van 
de parochies noodzakelijk. Dit lijkt stroever dan wenselijk te verlopen. Mensen binnen de vormsel-, 
communie- en doopgroepen kunnen elkaar nog niet goed vinden.  Het regiobestuur wil kijken hoe de 
groepen beter ondersteund kunnen worden in de samenwerking en de onderlinge berichtgeving.  
Samenwerking is urgent: In de Bosmanstichting wordt bv. niet gedoopt. 
Het dopen wordt i.p. al centraal geregeld en is één keer per twee maanden in Bovenkarspel. Hiernaast is 
maatwerk mogelijk. 
Uitvaarten kunnen vanuit de Lucaskerk plaatsvinden zolang de kerk niet verkocht is. Coördinatie van de 
vieringen zal via het COP moeten gaan lopen.  
 
Jan: de financiën is ook een aandachtspunt. Gerard geeft aan dat vrijgekomen gelden uit de parochie van 
Venhuizen bestemd zijn voor pastorale ondersteuning en niet gebruikt mogen worden om de overige 
parochies overeind te houden.  
 
5. Invulling van het Centraal OndersteuningsPunt (COP). 
Het COP zal fysiek in Bovenkarspel gevestigd worden. 
Er is behoefte aan de centraal telefoonnummer, evt. een 088 nummer?  
Welke tijden is het COP bereikbaar? 
Bereikbaarheid d.m.v doorverbinden? Wat heeft  spoed? 
Uitvaarten hebben in ieder geval spoed, welk contact is dan mogelijk? 
Er is behoefte aan duidelijke afspraken met uitvaartverzorgers. 
Welke bemensing is nodig? Tijden? Taken? bv. blad, website. 
 
6. A. Bespreekpunten voor het overleg met de leden van de parochiesecretariaten d.d. 3 april 2024.. 
Doel van de bijeenkomst is het op een positieve manier zoeken van mogelijkheden tot samenwerking.  
Er zijn momenteel twee werkplekken in Bovenkarspel, met mogelijkheid tot drie werkplekken.  
Op 3 april kan het secretariaat van Bovenkarspel bekeken worden en kunnen de mogelijkheden ervan 
geïnventariseerd worden.  
Ook de positie van Venhuizen binnen de regio zal besproken worden.  
 
 B. Penningmeesteroverleg 
De wens vanuit het bisdom is dat er voor de regio één penningmeester benoemd wordt. Momenteel is de 
begroting x 6 een ingewikkelde operatie. De vragen vanuit het bisdom maken het afronden van de 
jaarrekeningen zeer gecompliceerd. 
 
Kan het penningmeesterschap voor de volledige regio nog vrijwillig gedaan worden? Of moeten de 
begroting en jaarrekening uit handen gegeven worden aan een administratiekantoor?  
Tot nu toe loopt het betalen van de facturen per parochie goed. 
Het is belangrijk dat alle parochies met Docbase werken, wat een eenduidige verslaglegging mogelijk maakt.  
Het overleg stond gepland voor 8 April. Er zijn echter meerdere afmeldingen. Er wordt een nieuwe datum 
gepland op 30-4/7-5/8-5. 
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7. Het regionaal informatieblad 
Er is gekeken naar de invulling van het blad via de Zalige Zalm. Dit ziet er gelikt uit, maar het kost ook wat.  
Voor dit moment wordt contact gezocht met Mark Boukens om te kijken wat de mogelijkheden zijn wat 
betreft format en gebruik van Word of Publicer.  
De vulling van het blad valt of staat met goede afspraken. 
Een vaste structuur van de inhoud is belangrijk, coördinatie via COP? 
In eerste instantie gedrukte versie, met hierin een inlegvel voor digitale toezending van  het blad.  
Op bepaalde locaties (Bosmanstichting/NLH) blijft een papieren versie gewenst.  
Voor ket kopiëren zou  één kopieerapparaat voldoende kunnen zijn. Centraliseren van copy in 
Bovenkarspel? Zolang er in iedere parochie kopieerapparatuur aanwezig is, is dit wel prettig voor de 
vieringboekjes per locatie. 
Voorstel verschijning: Kerst 2024. Hierna geleidelijke intensivering van 4 x ,6 x, naar 10/11 x per jaar. 
 
8. Korte mededelingen vanuit de parochies, pastoresteam en secretariaat 
 

Pastoresteam 

Andrea is op retraite. Samuel heeft drie weken vrij. De diensten worden waargenomen door Jules, Peter 

en Wim. 

Parochies 

Bovenkarspel:  Men heeft de wens om de Zandtovenaar uit te nodigen, het liefst voor twee 

voorstellingen. Er is samenwerking gezocht met de scholen en Marian vraagt of dit 

project ook door de regio gedragen kan worden. Het idee wordt goed ontvangen.  

Er zijn wensen voor de herinrichting van de koffieruimte. Invulling wacht nog op o.a. 

toestemming van het regiobestuur en het bisdom 

Venhuizen: Er is een aanvraag voor een concert van het Jambokoor op 24-11. Dit wordt 

meegenomen naar de coördinator.  

Het Passieconcert op 24 maart was prachtig. 

Grootebroek: De vieringen worden vanaf Pasen weer in de kerk gehouden. De achterste banken 

worden met touwen begrensd, waardoor de kerkgangers nu allen voor in de kerk 

zitten. Dit versterkt het groepsgevoel. 

zondag 28 juli zingt het Hoorns Vocaal ensemble in Grootebroek. Leden van het 

bestuur vragen zich af of deze datum handig is. De zomervakantie is dan een week 

onderweg. Ton zal dit nagaan. 

Lutjebroek: De Paasviering was mooi. 

De antenne van Vodafone moet vernieuwd worden. Het regiobestuur is hiermee 

akkoord.  

Enkhuizen: 30 juni is de jongerenviering. De liturgie wordt gemaakt. Reaching Hand zingt. Marian 

vertelt dat JoKo ook mee zingt. Dit is in Enkhuizen niet bekend. Hans gaat dit na. Of 

Hoogkarspel ook meezingt is bij niemand bekend.  

Palmpasen was druk bezocht en in de Goede Week heeft Peter Piets voor de 
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basisscholen een rondleiding door de kerk verzorgd.  

om de bekendheid met de nieuwe locatie te vergroten worden bij de Kerk in de 

Westerstraat posters opgehangen met verwijzing naar de kerk aan het Kwakerspad. 

Hoe is de synodale consultatie verlopen? Het waren intense gesprekken. Er waren 

vier pastores aanwezig, Er komt een schriftelijke terugkoppeling. 

Enkhuizen gaat over tot de aanschaf van zonnepanelen. Hans zal de offerte aan 

Marian (penningmeester) ter goedkeurig voorleggen. Omdat de kosten onder de 

€10.000,= blijven is een bisschoppelijke machtiging niet nodig. Het regiobestuur is 

akkoord.  

De rekening van de ING is opgeheven. Dit is heel spijtig, mede omdat automatische 

overschrijvingen in het kader van de KerkBalans naar dit nummer nu niet bij de 

parochie terecht komen. Marian geeft aan dat meerdere parochies dit overkomt, 

omdat ING onterecht inschrijving in het UBO-register voorschrijft.  De rekeningen 

komen ook niet terug, wat erg vervelend is.  

De ABN rekening is wel weer open. Er zijn echter nog geen bankpassen.  

 

Hoogkarspel: De palmzondagviering was met 1.5 uur te lang, dit had effect op het publiek. Binnen 

de regio was de palmzondagviering sterk wisselend ingevuld. De viering in 

Bovenkarspel was kort, maar weinig kindgericht. In Lutjebroek was de viering meer in 

balans en was het een fijne viering. 

Er worden verschillende tarieven gehanteerd voor parochianen en niet parochianen. 

Is dit nog haalbaar nu Venhuizen opgaat in de regio? Zijn alle regioparochianen voor 

de tarieven gelijk? Het blijkt dat er ook verschillende tarieven tussen de parochies 

zijn. Dienen de tarieven gelijkgetrokken te worden? Dit wordt meegenomen in het 

penningmeesteroverleg.  

Secretariaat: - 

9. Rondvraag.  

Jan: Jan is afwezig bij de volgende vergadering op 1 mei.. 

 

De volgende vergadering is op woensdag 1 mei 19:30 in Grootebroek. 

Voor akkoord: 

 

Voorzitter vergadering regiobestuur                                              Samuel Marcantognini 

 

Notulen vastgesteld en akkoord bevonden op maandag 3 juni 2024 

 


